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Skal eg satse på bær? 
Webinar 17.august kl 19:00-20:30 

Vi importerte 15 400 tonn bær i 2019 til en verdi av 1 mrd kroner. I Norge vart det same 

året produsert 7 000 tonn bær. Kan det gjerast noko med dette? Har du lyst til å vite meir 

om det å vere bærprodusent, så er dette webinaret for deg. Gratis deltaking, men påmel-

ding innan 16/8. Same dag som webinaret vert halde, får du tilsendt ei lenke til Teams-

møtet. 

 

Jordbærdyrkaren Helge Gjerde fortel si historie 

Bærrådgjevar Lars Kjetil Flesland: Kva skal til for å lykkast med hageblåbær? 

Arrangør: Statsforvaltaren i Rogaland og Norsk Landbruksrådgiving 

For meir informasjon: kari.sand@strand.kommune.no - 950 31 190 

https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=D_G8TSRE8kWlpwlskPrJ_gYz9yBVVwBBsag-7sAHVRRUODRTS0tMQzlZRzJVMlhaVTNWMEJKMVdTVS4u
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